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Embotits Caula es traslladarà l'any vinent a una fàbrica de
10.000 m² que construeix a Sant Gregori

Les obres s'han iniciat aquesta setmana i la inversió prevista és de 10 milions

. Girona
Embotits Caula, que va néixer el 1941 en una fàbrica construïda en un descampat de la zona del pont
de la Barca de Girona, ja té engegat el projecte de trasllat. Feia uns dos anys que buscava terrenys i
finalment ha optat per construir la nova fàbrica al polígon La Joheria de Sant Gregori. Les obres han
començat aquesta setmana i la primera fase té una inversió prevista de cinc milions d'euros, als quals
se sumaran cinc milions més en una segona fase. La nau tindrà 10.000 m², més del triple que l'actual
fàbrica.

+ Una imatge virtual de com serà la fàbrica que s'està construint a Sant Gregori. Foto: EMBOTITS
CAULA

Embotits Caula estava situada a un quilòmetre del centre de la ciutat de Girona quan es va fundar,
però des de fa anys està envoltada d'edificis i ha quedat situada dins la ciutat. Per aquest motiu, feia
temps que s'havia decidit el trasllat. Finalment, s'ha optat per Sant Gregori.

Les noves instal·lacions, que s'estan construint i a les quals està previst fer el trasllat a final de l'any
vinent, tindran dues plantes de 5.000 m² útils cadascuna, que serviran per poder ampliar en un futur
l'empresa. En una primera fase està previst invertir cinc milions d'euros per construir tota la nau i
equipar una part de les instal·lacions i en una segona fase s'invertiran cinc milions més per adequar
la resta i ampliar el negoci, segons va explicar ahir a aquest diari el gerent de l'empresa, Joaquim
Maria Caula.

L'empresa ha optat per fer el trasllat per la necessitat que té de créixer. Actualment, Embotits Caula
factura uns sis milions d'euros anuals i exporta a divuit països, la majoria europeus, però també al
Marroc i al Líban. «Amb les noves instal·lacions que es faran es podran obtenir totes les
certificacions per arribar a exportar fins i tot als EUA i l'ampliació farà possible poder exportar arreu
del món si cal», va explicar Caula. Segons va destacar, no noten la crisi en les vendes, però sí en
altres aspectes, com és l'encariment de les matèries primeres.
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